
Styrelsemöte	25/11	2021	
Närvarande:	Homayoon,	Kers;n,	Marina,	Janne	och	Timo	

1. Homayoon	blev	ordförande	och	Kers;n	blev	sekreterare	

2. Dagordningen	godkännes	
3. Justerare	blev	Janne	
4. Föregående	protokoll	godkännes	
5. Ekonomin	ser	bra	ut	

6. Garagebygget	är	äntligen	klart	och	våra	bilar	står	på	plats.	Några	
har	dock	inte	hämtat	ut	nycklar	men	det	blir	nog	snart.	Nu	är	
det	bara	sista	delen	kvar	och	det	är	aQ	få	ordning	på	allt	i	
backen	med	asfalt	och	röQer.	Vi	ska	ordna	med	extra	
parkeringar	i	backen	upp	så	fort	det	är	klart.		

7. Höststädningen	blev	lyckad	men	vi	måste	börja	från	garaget	
nästa	år	så	aQ	vi	går	uppåt	mot	gården.	Om	vi	säger	aQ	vi	ska	
börja	kl	10	så	uppskaQar	vi	aQ	alla	kommer	då	för	aQ	få	
informa;on	om	städningen.	Vi	har	köpt	in	en	motorsåg	och	en	
lövblås	;ll	föreningen.	

8. Datum	nästa	möte		

9. Övrigt:	Vi	måste	kontakta	an;cimex	igen	för	aQ	få	ut	nya	boxar	
för	aQ	fånga	råQorna	i	området.	De	är	svåra	med	aQ	komma	ut	
;ll	oss	igen	för	det	blev	missförstånd	första	gången.		

										Justerare:	

______________________________	

Janne	Vestberg	




